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Bestuur 
 
Vergaderingen bewoners: 
 
Het bestuur heeft in het verslagjaar intensief vergaderd. Het dagelijks bestuur kwam elke week bij 
elkaar en algemeen bestuur maandelijks. Deze hoge frequentie had met name te maken met het 
project “wonen op het water 2025 (WOW)”. Daarnaast  speelden onveranderd de bekende 
knelpunten voor de huidige bewoners zoals: 

• de vastgelopen wachtlijst 
• de toename van de commerciële kamerverhuur met verdringing van de woonvorm en de 

verdere afname van het aantal vaste reguliere ligplaatsen 
• de problematiek in de Noorderhaven qua voorzieningen en brievenbussen. 

Deze huidige problemen dienen in het project WOW voor de toekomst opgelost te worden. 
 
Elke eerste maandag van de maand was er een openbare vergadering in de Mesdagstraat. Hierbij 
werden de voortgang van de projecten en de lopende zaken besproken met aanwezige bewoners. 
 
Vergaderingen met de gemeente: 
 
Er vond in het verslagjaar een bestuurlijk overleg plaats met de wethouders De Vries en Visscher 
op 25 mei 2012. Het geplande overleg met afronding van WOW in november ging niet door 
vanwege de bestuurscrisis in het college.  
De gevolgen hiervan dreigen  schade te gaan opleveren in de samenwerking met de gemeente en 
hebben geresulteerd in het in meerdere toonaarden gewraakte “concept 0.4”. 
Pas op 28 januari 2013 maakte het DB kennis met het nieuwe college in de persoon van de 
wethouder Roeland van der Schaaf. 
. 
Het regulier ambtelijk overleg WCG-ROEZ (Bouw en woningtoezicht, havendienst en 
projectleiders) werd geïntensiveerd in het verslagjaar tot eens per 2 maanden in 2013. Hierin werd 
geparticipeerd met 4 bestuursleden.  
 
Op het havenkantoor werd door een bestuurslid en een Noorderhaven bewoner,  
deelgenomen aan “het overleg scheepvaartbelangen”, het bleek opnieuw een belangrijke bron van 
informatie. 
 
 
Geschreven communicatie: 
 
Het WCG maakt gebruik van de volgende manier van het informeren van bewoners over (lopende) 
zaken: 

• maandelijks wordt het overzicht lopende zaken op de site geplaatst 
• ad hoc wordt het e-mailbestand van nieuws voorzien  
• ad hoc worden nieuwsbrieven op papier verspreid 
• de woonschepenkrant verscheen weer in december 

 



 
Projecten 
 
Project Diepenring & Noorderhaven (van gevel tot gevel en kade tot kade): 
 
Het project Diepenring is ten gevolge van de bezuinigingen gestaakt. De onderdelen betreffende 
de Noorderhaven worden hoogstwaarschijnlijk wel voortgezet, onder andere, de brievenbussen, 
inschrijving in de gemeentelijke basisadministratie, de nutskasten en de onderhoudssubsidie (ook 
voor de Diepenring). Een voortgangsrapportage wordt verwacht voor de zomer van 2013. 
 
Project afvalwatersanering: 
 
In de woonschepenkrant van december 2012 staat het verslag van het rioolproject in 2012. 
De start werkzaamheden in de Noorderhaven en aan het Hoornsediep wordt in 2013 verwacht. 
 
 
WCG digitaliseringsproject: 
 
In 2012 is de digitalisering van het (papieren) archief doorgegaan. Cliënten van de Noorderbrug 
zijn aan het werk met het archief dat door Gert Jan verder bewerkt wordt en t.z.t. op de site 
geplaatst wordt.  De jaarkranten van de afgelopen jaren zijn in 2012 (digitaal) aangeboden aan de 
Groninger Archieven.  
 
 
Project WOW 2025: 
 

• WCG participeerde in dit project met als uitgangspunt plan 2030, dat in 2011 door de ALV 
werd goedgekeurd, en werd geïllustreerd in de nota “water als drager”. 

• In februari is een werkatelier geweest gericht op mogelijke nieuwe ligplaatsen. Het 
suikerterrein staat hierbij in twee zones beschreven; het echte huidige Hoendiep en de 
vloeivelden, beide als kansrijke zones. 

• De overleggen in de WOW werkgroepen hebben de betrokken ambtenaren veel inzicht 
opgeleverd in de WOW onderwerpen. Helaas heeft het ook veel frustraties opgeleverd, zo 
veel zelfs dat Klaas Koetje heeft besloten om niet verder te willen werken in het WOW 
traject en het WCG-bestuur. 

• In september 2012 verscheen concept 0.3, hierin werden oplossingsrichtingen voor de 
geconstateerde knelpunten van gemeente en WCG geformuleerd. Onderzoek werd 
geadviseerd, een concreet uitvoeringsplan ontbrak. Voordat dit conceptplan het college 
bereikte ontstond de bestuurscrisis n.a.v. de financiele crisis en de tramproblematiek. Het 
project viel stil. In de jaarkrant werd gemeld dat het project in de wachtkamer was beland.  

• In het bestuurlijk overleg van januari 2013 werd duidelijk dat ambtelijk wel degelijk was 
verder gewerkt aan het project zonder het WCG daarover te informeren. Een consultatie 
ronde werd toegezegd. 

• Concept 0.4 werd op 19 februari door Eric Mooij ter consultatie voorgelegd. Het plan kwam 
als een schok, en wij melden dat per brief aan B&W. Dit werd besproken op de 
Mesdagvergadering en naar de achterban gecommuniceerd via de site met de kop “WOW 
op ramkoers”, en daarnaast per nieuwsbrief.  

• Op 4 maart werd de WCG reactie daarop met Eric Mooij en Ronald Klaassen (zonder Anne 
Helbig en Pieter van der Sande) besproken. Afgesproken werd concept 0.4 van tafel te 
halen en een kaderstelling aan de politiek enerzijds en de WCG-achterban anderzijds te 
vragen over de in onze ogen onacceptabele tariferingsopzet  en  de voorgestelde 
onderbrenging bij het woonwagenburo alvorens te overwegen gezamenlijk in een kernteam 
verder te gaan. 

 
 
 


